
Od roku 2012 se podílím na přípravě a implementaci reformy. Vždy jsem se snažil, aby byla péče 
vyvážená, zdravotně-sociální.  

I ACDZ jsme spoluzakládali s myšlenkou na tuto vyváženost. Do vínku jsme jí dali paritní zastoupení lidí 
ze zdravotnictví a sociální sféry tak, aby jedna skupina nepřevažovala nad druhou, aby k rozhodnutím 
vždy vedl dialog. Jen dialog rovných může vést k opravdové multidisciplinaritě.  

ACDZ nemá prosazovat skupinové zájmy, nýbrž pečovat o stabilitu a rozvoj CDZ v obou sférách, a to ve 
prospěch vyvážené péče o pacienta/klienta.  

O tyto principy se chci po případném zvolení do výboru ACDZ přednostně zasazovat, stejně jako se 
účastnit vyjednávání o udržitelném financování CDZ. 

 


